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Hur arbetas det praktiskt med klimatanpassning?

Vi var många som blev chockade när vi såg bilderna från Gävle efter de enorma

skyfallen i mitten av augusti. Vägar som gick sönder, källare som översvämmades

och skolor som var tvungna att stänga. Hade motsvarande skyfall fallit över

Linköping så effekterna blivit liknande. Vi är inte rustade för att hantera så mycket

regn. Det blir tydligt att vi är extremt sårbara för att klimatet ändrar sig.

I Linköpings kommun har vi antagit ett klimatanpassningsprogram och en

handlingsplan. Avsikten med klimatanpassningsprogrammet är att skapa en

helhetsbild över risker kopplade till redan pågående klimatförändringar och

klimatförändringar som inte kommer att kunna undvikas inom kommunen.

Handlingsplanen syftar till att identifiera och genomföra åtgärder för att säkra

kommunkoncernens verksamhet mot klimatförändringar. Utöver det har det gjorts

både en värmekartering, en skyfallskartering samt en kartläggning av

dagvattensystemet. Det står väldigt tydligt att Linköping har den dokumentation som

behövs på plats. Däremot undrar vi hur det går med implementeringen.

Mina frågor till ansvarigt kommunalråd blir därför:

● Vad finns det för budgeterade medel till klimatanpassningsinsatser?

● Hur arbetar vi för att minska riskerna i de befintliga områden som

skyfallskarteringen visar är mest utsatta vid kraftiga skyfall?

● Sker dialog med privata fastighetsägare i dessa områden om hur de kan

minska riskerna?

● Är ansvarsfördelningen tydlig och kommunicerad mellan kommunen,

Tekniska verken och de privata fastighetsägarna?

● Tar vi alltid hänsyn till klimatanpassningsperspektivet när vi bygger nytt i

kommunen?

● Hur arbetar kommunen för att motverka riskerna med att farliga ämnen

sprids från förorenad mark och avslutade deponier vid eventuella

översvämningar?

● Hur kan vi i kommunen använda vår egen mark för att klimatanpassa skogen

och lantbruket? Görs det?
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